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            I n fo       B L O C         
       Benvolguts janencs i janenques:

Comencem una nova etapa, una nova legislatura i des del  BLOCCompromís  de la Jana  volem agrair a tots 
aquells  homes  i  dones  que,  amb el  seu vot valent,  van trencar el  bipartidisme al  nostre poble  i  el  que 
considerem més important,  van acabar amb les majories absolutistes del PP i del PSOE  que han portat al 
desastre econòmic el nostre poble.

El resultat de les eleccions va ser el que tots coneixeu 3 regidors del PP, 3 del PSOE i 1 del BLOCCompromís. 
Per tant, en la pròxima legislatura es necessitarà la confluència d'almenys dos forces polítiques per tirar endavant 
les polítiques que es desenvolupen a l'Ajuntament.

Des  del  BLOCCompromís  hem decidit  que,   des  de   l'oposició,  donarem suport  a   aquelles  propostes  que 
considerem raonables per a la Jana i que no estiguen en contra dels posicionaments polítics del nostre programa 
electoral. En este sentit, l'equip de govern ens tindrà al costat a l'hora de reclamar inversions per a la Jana en 
les diferents institucions i així ho han deixat clar els nostres representants a la Diputació de Castelló i a les Corts 
Valencianes i en la pròxima legislatura al Congrés dels Diputats.

Han passat pocs mesos des que es va formar el nou Ajuntament i encara és prompte per fer un balanç del nou 
equip  de  govern.  De moment  han  sigut   tot  paraules   i  bones   intencions.  Per  això,  farem la  nostra  primera 
valoració després de l'aprovació del pressupostos en la Diputació, Generalitat i Corts espanyoles. Parlant dels 
pressupostos, volem informar els ciutadans de la Jana que el pressupost de la Jana per al 2011 es va aprovar al mes 
d'octubre amb els 6 vots favorables del PP i PSOE i l'abstenció del BLOCCompromís, perquè consideràvem que, 
encara que era necessària la seua aprovació, no complien la legalitat. Tot i això, en ser un tema econòmic de tanta 
importància, tenim previst pròximament informarne millor.

Hi ha molta faena per davant i la situació econòmica no és la millor per als ajuntaments i, especialment per al de la 
Jana,   però  des  de  BLOCCompromís  hem estat   treballant  des  del  primer  dia  i   hem presentat   diferents 
propostes i mocions per a millorar el nostre poble, com ara:

−Pagament de les factures endarrerides, començant per les empreses i persones de la Jana (es va aprovar per 
unanimitat, però encara no hem pogut comprovar si s'han fet tots els pagaments).
−Sol∙licitud perquè la documentació de l'administració local es redacte en valencià, d'acord amb la llei.
−Sol∙licitud de despatx i de bústia per poder realitzar la nostra faena a l'Ajuntament en unes condicions dignes 
(encara no disposem de despatx).
−Sol∙licitud perquè l'Ajuntament de la Jana subvencionara la part dels llibres de l'escola que no cobrix el bo
llibre. Es va decidir que s'estudiaria per als pròxims pressupostos, tot i que va ser considerat com una prioritat per 
part dels altres grups polítics. 
−Proposta perquè els plens tinguen lloc mensualment (PP i PSOE van votar en contra)
−Proposta per tal que els plens es graven (va quedar pendent d'estudi per al futur). 

De moment només s'ha fet un ple ordinari i no hem tingut temps per a moltes més coses, però podeu estar segurs 
que estem treballant a bon ritme i sense pauses i per als pròxims mesos presentarem noves propostes i iniciatives. 

Domingo Tolós Llàdser

Portaveu de BLOCCompromís a l'Ajuntament de la Jana


